
Záznam zo zasadnutia Komisie MZ pre riešenie problematiky neprispôsobivých 
občanov, konaného dňa 30.09.2015 na Mestskom úrade v Trnave. 

 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení: MUDr. Zuzana Baková, Ing. Jozef Pobiecký  
 
 

Program rokovania: 
  

1. Odsúhlasenie prizvaných hostí na zasadnutie komisie 
2. Kontrola úloh 
3. Informácia o situácii v okolí firmy UNIOS Coburgova ulica vo veci 

znečisťovanie ich areálu zo strany rómskych občanov 
4. Informácia o sociálnej situácii rómskeho obyvateľstva na Coburgovej 

ulici (bývanie, zamestnanosť, poriadok, čistota) 
5. Informácia o stave bezdomovcov na území mesta  
6. Prerokovanie návrhu opatrení primátora JUDr. Bročku, LL.M 

a poslanca Ing. Čavojského na úpravu bytovky a okolia na 
Coburgovej ulici 60-70 

7. Diskusia a návrhy poslancov 
8. Rôzne 
9. Záver   

K bodu 1: Odsúhlasenie prizvaných hostí na zasadnutie komisie 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie Ing. Jozef Čavojský, ktorý privítal všetkých 
členov komisie a požiadal ich o vyjadrenie k účasti prizvaných hostí na rokovaní komisie. 
Predseda komisie dal o návrhu hlasovať s výsledkom:  

za: 5, zdržal sa: 0, proti: 0.  

Následne predstavil prizvaných hostí a nového zástupcu za TT Komfort, s.r.o., Ing. Milana 
Jakabšica, riaditeľa úseku Facility manažmentu. 

K bodu 2: Kontrola úloh 

1/2015 - Ing. Jakabšic oboznámil prítomných o postupe exekúcií v lokalite Coburgova 
k 30.06.2015.  

2/2015 – Náčelník MsP, Mgr. Keleši informoval prítomných o stave návrhu na umiestnenie 
kamery v lokalite Coburgova 60-70. Upozornil, že pred nainštalovaním kamery je potrebné 
najskôr osadiť osvetlenie. 

3/2015 – Ing. Čavojský spolu s Ing. Jakabšicom uviedli, že v lokalite Coburgova ulica 60 -70 
bolo namiesto 3 kusov lavičiek privezených a osadených 12 kusov.  

4/2015 – Ing. Jakabšic informoval prítomných o tom, že úloha nebola splnená. TT-Komfort 
v predmetnej veci: dovoz 2 fór makadamu nezrealizoval z dôvodu, že v rozpočte na ne neboli 
vyčlenené finančné prostriedky. Mgr. Mráz reagoval na fakt, či nie je potrebné najskôr počkať 
na doriešenie neplatičov v predmetnej bytovke a tiež na konečné odporúčanie bytovej,  
finančnej a majetkovej komisie.  



5/2015 – Mgr. Bangová preverila záujemcov o práce vo vykonávaní MOS pre mesto zo 
strany občanov z lokality Coburgova ulica a predložila ich menovitý zoznam.  

6/2015 – Poslanci konštatovali, že na základe informácií Mgr. Bangovej a Ing. Čavojského je 
práca s komunitou vykonávaná pravidelne, z toho dôvodu zatiaľ nie je potrebné vec riešiť 
výjazdovým zasadnutím komisie v tejto lokalite. 

K bodu 3: Informácia o situácii v okolí firmy UNIOS Coburgova ulica vo veci znečisťovania 
ich areálu zo strany rómskych občanov. 

Predseda komisie Ing. Čavojský oboznámil prítomných s výsledkom rokovania s majiteľmi 
firmy a obyvateľmi Coburgovej ulice. Aktuálne nie sú žiadne problémy, vládne obojstranná 
spokojnosť.   

K bodu 4: Informácia o sociálnej situácii rómskeho obyvateľstva na Coburgovej ulici 
(bývanie, zamestnanosť, poriadok, čistota)   

V rámci tohto bodu Mgr. Keleši reagoval na operatívne úlohy č.78 z MZ zo dňa 08.09.2015, 
k návrhu poslanca Ing. Čavojského vyskúšať činnosť dvojčlennej rómskej hliadky v lokalite 
Coburgova. Právne predpisy nedovoľujú zriadiť takúto hliadku, ktorá by spadala pod MsP. 
Vec by sa dala sa dala riešiť cez vznik tzv. občianskej hliadky, keď sa nájdu vhodní občania, 
treba však doriešiť ich zamestnanie cez ÚPSVaR. Predseda komisie konštatoval, že situácia 
v lokalite Coburgova čo sa týka čistoty, bývania sa stabilizovala, vytvárajú sa pre nich 
pracovné aktivity, formou MOS, resp. pracovnej činnosti  v spolupráci s firmou pána Oláha. 

K bodu 5: Informácia o stave bezdomovcov na území mesta  

Pracovníčka referátu sociálnej pomoci občanom MsÚ v Trnave, Jarmila Mrvová, oboznámila 
členov komisie s činnosťou, ktorá sa vykonáva so skupinou obyvateľstva, bezdomovcami na  
území mesta. K prednesenej správe sa vytvorila diskusia, Ing. Klokner pozitívne zhodnotil 
správu, v ktorej zazneli informácie, ktorými doteraz nedisponoval. Mgr. Mráz reagoval, že mu 
chýbajú aktuálne čísla o počte bezdomovcov, ktorí sa zdržujú na území mesta. Bol 
oboznámený, že na MsÚ sa vedie len evidencia bezdomovcov, ktorým mesto poskytlo 
pomoc. V spolupráci s MsP sa dá len odhadom určiť počet bezdomovcov cca do 200 osôb, 
mnohí z nich nemajú trvalý pobyt v Trnave. K navrhovaným výzvam do budúcnosti v rámci 
sociálneho odboru vznikla potreba zriadiť nízkoprahové denné centrum. Mgr. Huňavá, 
vedúca sociálneho odboru zdôraznila potrebu vzniku sociálneho zariadenia, ktoré by slúžilo 
na skvalitnenie práce s bezdomovcami. Mgr. Mráz poznamenal, že by bolo vhodné 
spolupracovať s organizáciami, ktoré by vykonávali činnosť v zariadení, mesto by malo 
poskytnúť priestor, a iné výhody. Členovia komisie podporili vznik nízkoprahového  denného 
centra. Mgr. Huňavá informovala členov komisie o príprave Komunitného plánu sociálnych 
služieb Mesta Trnava na roky 2016-2020. Ing. Klokner navrhol do pracovného tímu za členov 
komisie poslanca, Ing. Čavojského, za oblasť marginalizovaná komunita. Ing. Peciar sa 
vyjadril, že do pracovného tímu by mali byť zaraďované osoby, ktoré majú odborné vzdelanie 
zamerané na sociálnu prácu. Pán Klokner uviedol, že Ing. Čavojský má poznatky 
a skúsenosti s prácou s marginalizovanou komunitou. Ing. Čavojský prejavil súhlas s prácou 
v pracovnej skupine. 

K bodu 6: Prerokovanie návrhu opatrení primátora JUDr. Bročku, LL.M a poslanca Ing. 
Čavojského na úpravu bytovky a okolia na Coburgovej ulici 60-70   

Ing. Čavojský oboznámil  členov komisie so zoznamom prác, ktoré by mohli rómsky 
spoluobčania vykonávať v spolupráci s firmou pána Oláha. Podnet vzišiel z rokovania VMČ 
č.5. Práce sú zamerané hlavne na opravy a nátery cestných mostov a zábradlí, pomoc pri 



likvidácii čiernych skládok, pravidelné čistenie mestských mobiliárov, rekonštrukcie detských 
ihrísk, oddychových zón a športovísk. 

K bodu 7 – Diskusia a návrhy poslancov 

Diskusia prebiehala aktuálne počas prerokovávania jednotlivých bodov programu.                                   

Komisia prijala nasledujúce úlohy: 
7/2015 – vybudovať osvetlenie pred bytovkou Coburgova ulica 60-70 
Z: TT Komfort s.r.o.                                                          T: I. polrok 2016 
8/2015 – po vybudovaní osvetlenia inštalovať kamery pred bytovkou Coburgova ulica 60-70 
Z: TT Komfort s.r.o., MsP Trnava                                    T: I. polrok 2016 
9/2015 – vyvolať rokovanie s ÚPSVaR vo veci zamestnania rómskych občanov, ktorí by 
spĺňali kritériá pre vytvorenie tzv. občianskej hliadky 
Z: OS, MsP, Mgr. Bangová, Ing. Čavojský                       T: 31.12.2015  
 
  
Predsedajúci poďakoval  všetkým prítomným za účasť a ukončil rokovanie. Ďalší termín 
rokovania komisie nebol stanovený, komisia zasadne aktuálne podľa potreby.  
 
                                                                                     
 
 
 
 
                                                                                     Ing. Jozef  Č a v o j s k ý, v.r.  
                                                                                             predseda komisie 
 
 
        
 
 


